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Ondenverp Probleem met een probleem oplossen

Betreft het een

raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

CollegePortefeuillehouder

Schriftelijke vraag

Geluiden van buurthuizen die ons bereiken zijn datzij mogelijk oneerlijk worden

beconcurreerd door het college. Het college zou proberen om huurders (met name

muziekgezelschappen) over te halen te verhuizen naar de Suite.

Als argument wordt onder andere gebruikt dat daar een betere akoestiek zou zijn.

Ook zou worden gepromoot om daar zelf voor de koffie en drankjes te kunnen gaan zorgen

Onze vraag:

1. Klopt het dat het juist is dat het college een probleem met een probleem aan het

oplossen is?

Jac Wezenbeek WD Roosendaal



Wij beantwoorden deze vraag als volgt.

I Nee deze stetling ktopt niet. Sinds de omvorming van de Suite tot'muziekhuis'is

er veel interesse van onder andere muziekgezetschappen om ruimtes in de

Suite te gaan huren. ln gesprek met geihteresseerde partijen bieden we telkens

de optie aan om gebruik te maken van de mogetijkheden die er zijn om de

aanwezige ondersteunende horeca te benutten. Benadrukt moet worden dat we

in deze absotuut niet doelbewust verenigingen die thans huren in een buurthuis

proberen over te halen te'verhuizen' naar de Suite. Wanneer er gesprekken in

deze ptaatsvinden, vinden ze op initiatief van de verenigingen zetf ptaats.

Hans Verbraak
Wethouder Cuttuu


